

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTRE DE LA FONCTION PUBLIQUE
ET DE LA REFORME ADMINISTRATIVE

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DU DEVELOPPEMENT
DES RESSOURCES HUMAINES DE L'ETAT



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF THE PUBLIC SERVICE
AND ADMINISTRATIVE REFORM

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF STATE HUMAN
RESSOURCES DEVELOPMENT

COMMUNIQUE N° A/22/185 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 22, 23, 24 et 25 juillet 2021 pour le recrutement de dix (10) **élèves Conseillers Principaux de Jeunesse et d' Animation (CPJA)** à l' Institut National de la Jeunesse et des Sports (INJS), session 2021, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 22, 23, 24 and 25 July 2021 to recruit ten (10) student Senior Youth and Action Counsellors (CPJA) into the National Institute of Youths and Sports (NIYS), 2021 session.

Il s' agit de / *They are:*

1. CANDIDATS EXTERNES / EXTERNAL CANDIDATES

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	CPJR198	ALIMA MBOUSSA YVES FREDERIC
2.	CPJR116	ATEM EBAIMA-ARRAH JAMES
3.	CPJF224	AZEMOH ROGER KANGKAI
4.	CPJG010	AZONFACK DJOUDJI NINA
5.	CPJR212	BABOGA BETIBOUSSIE MARTIN PAULIN
6.	CPJR192	BENGONO CATHERINE ELSIE FRANCE
7.	CPJR156	BOUMNYEMB MAKONGUE CHERYL FREDY
8.	CPJR132	DAYAN ADOUM ACHILLE
9.	CPJR020	EDJIMBI NTONGA AUBIN MICHEL
10.	CPJL250	ENGOLA BEYALE CYNTHIA CYRILLE
11.	CPJW261	ESSOH DARELLE LESLY
12.	CPJD119	FATIME DJIBRILLA ANNIE
13.	CPJR260	GUEBEDIANG NDEM IRVINE IMELDA
14.	CPJR080	HAROUN KEVJEK
15.	CPJR210	MASSANGO EKANGO THOMAS CHRISTIAN



16. CPJN233 MATHIEU AOUDI
17. CPJG160 NASSER MADI
18. CPJR226 NDZIE AMBASSA BLANDINE
19. CPJA139 NGULEFEH ETIONDEM ALEMANJI
20. CPJB047 NGWA CLARICE LUM
21. CPJR098 NJOUNFON NSANGO RAFIATOU
22. CPJB197 NOBOSSI STEPHANIE
23. CPJR100 NTOUDA ZEPHIRIN ARTHUR
24. CPJR006 SAFIYATOU GOGGO
25. CPJR228 SUNJOKTEH STANISLIUS SHIPUH
26. CPJR005 TONGHINE ALAIN
27. CPJR266 TUFOIN LOUIS ISCEI

2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDATES

▪ CIVILS/ CIVILIANS

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/Names
1.	ICPJR01	STEVE JUNIOR LAPPE

▪ FAP/FAP

Aucune candidature enregistrée.



Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité et du récépissé de dépôt du dossier passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, **le mercredi 25 août 2021 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards and acceptance slips shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Wednesday 25 August 2021 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **mardi 24 août 2021 à 17 heures.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 24 August 2021 at 5 p.m.

Yaoundé, le 20 AOUT 2021

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE

www.infosconcourseducation.com